
Szanowna Rado, Panie Wójcie 

Chciałbym serdecznie podziękować za czteroletnią 

współpracę, która niestety nie układała się zbyt owocnie. 

Większość decyzji związanych z Naszą Gminą Pan wójt 

podejmował samodzielnie, bądź w niewielkim gronie swoich 

zaufanych radnych. nie licząc się ze zdaniem całej Rady. 

To, że nie poparłem Pana w ani jednym absolutorium 

wynikało z tego, iż inaczej rozumiemy rolę i zadania wójta. To 

wójt powinien wykonywać uchwały Rady Gminy, być 

organem wykonawczym, a nie sprawować władzę absolutną. 

Panie wójcie, ze wszystkimi ludźmi trzeba rozmawiać, a nie 

tylko z tymi, którzy Pana rozumieją. 

Zabraniając mi zorganizowania zebrania wiejskiego z 

mieszkańcami Jednorożca oraz Stegien w dniu 9.11.2014r. w 

świetlicy Publicznego Gimnazjum w Jednorożcu, dał Pan 

przykład, jak lekceważy Pan mieszkańców. 

Uważam, iż ukazał Pan swoje prawdziwe oblicze - jakie? 

- niech ludzie sami to ocenią. 

Z wy.razami szacunku 
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